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Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz, “Yeni ve sıfırdan kurulan bir belediyeyiz. Üç
aylık sürede yapılanmamızı tamamladık ve sahaya çıktık. Artık mazeret bitti. Artık çalışma
zamanı, artık üretme zamanı. “dedi. 

Ordu Büyükşehir Belediyesi tarafından Çatalpınar ilçesinde sokak iftarı düzenlendi. Yaklaşık bin
500 kişinin katıldığı iftar programa katılan Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz,
masaları tek tek gezerek vatandaşlarla sohbet etti. İftar sonrası açıklamalarda bulunan Başkan
Yılmaz, birlik ve beraberlik içerisinde çalışacaklarını söyledi.

 “Artık çalışma zamanı” diyen Başkan Yılmaz, “Çatalpınar Belediyesi Ordu Büyükşehir
Belediyesi ve hükümetimizle beraber uyumlu bir politika ve yerele hizmeti inşallah bir
koordinasyon halinde yapacağımızı söylemiştik. Buna yönelik sizler bizlere destek oldunuz
güvendiniz. Bu güvenin neticesinde de hem Çatalpınar da bir zafer kazandık hem de
Büyükşehir de partimiz olarak şahsımız olarak büyük bir başarıya imza attık. Artık mazeret
zamanı bitti. Artık çalışma zamanı, artık üretme zamanı. Bunun içinde biz hemen seçimle
beraber Büyükşehirde bir yapılanmaya girdik” diye konuştu.

Bütçenin Büyük Bölümü Yol İnşaatına

Bütçenin büyük bölümünü yol için ayırdıklarını dile getiren Başkan Yılmaz, “Ankara ve İstanbul
Büyükşehir Belediyelerinden sonra 750 km'lik sıcak asfalt yol ihalesine çıkan 3. Büyükşehir
Belediyesiyiz. İnşallah bir buçuk iki yıllık süre içinde Çatalpınar’ımıza da tam 30 km'lik sıcak
asfalt dökmek suretiyle zaten alt yapısını hazırladığımız şu anda ekibimizin tamamının yol ile
ilgili yaptığı çalışmayı sizler yakından biliyorsunuz. İnşallah 2 yıl sonra Çatalpınar’ımızın bütün
köy bağlantı yolları, grup yolları, Çatalpınar'a bağlantı yollarının tamamı sıcak asfaltla kaplanmış
olacak. Çatalpınar’ımıza şimdiden hayırlı uğurlu olsun diyorum. Seçim döneminde de
bahsetmiştik. Biliyorum ve görüyorum özellikle mahallelerimizde, bazı ara sokaklarımızda
evlerimizde suya ilişkin itirazlarınız var. Biz bunlara yönelik gerekli tedbirlerimizi aldık. Suyun
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tamamına yönelik müdahalelerimizi yaptık. Biz yeni kurulan bir Büyükşehir Belediyesiyiz. İlçe
Belediye Başkanımız ve biz seçim döneminde geldik buralarda bir takım taahhütlerde sözlerde
bulunduk. Sizler de bu güvene istinaden hem Ahmet Başkana, hem de Büyükşehirde bizlere
destek oldunuz. Biz sizleriz, sizler bizlersiniz. Sizlerin içinden yetişmiş, sizlerin içinden gelmiş bir
kardeşleriniz olarak, sizlerle aynı duyguyu, aynı havayı yaşıyoruz. Bu çerçeve de de sizlerin
sorunlarını kendi sorunlarımız gibi gördük ve bildik. Bunun için de hem Ankara ile hem
hükümetimizle üst seviyede koordinasyonumuzu sağlıyoruz” şeklinde konuştu.

Başbakanımız Ordu’yu Çok Seviyor

Başbakan ve Cumhurbaşkanı Adayı Recep Tayyip Erdoğan’ın 19 Temmuz’da yapacağı Ordu
ziyaretiyle ilgili konuşan Başkan Yılmaz, “Başbakanımız Ordu dediğiniz zaman Ordulu
hemşerilerimizle kalbi atan bir Başbakan. Başbakanımız, Başbakan oluktan sonra tam 12 defa
Ordu’ya geldi. İnşallah 13.ziyaretini de 19 Temmuz tarihinde Cumhurbaşkanı adayımız olarak
yapacak. Çatalpınar’ımızı, şimdiye kadar vermiş olduğu desteklerin yanında
Cumhurbaşkanımıza desteğini de sonuna kadar bekliyoruz. 19 Temmuz’da Ordu'da ki yaklaşık
15 bin kişilik açık iftar programımıza bütün Çatalpınarlı kardeşlerimizi bekliyoruz. Dünya
liderimiz Başbakanımıza da Cumhurbaşkanlığı seçiminde hem Ordu’dan hem de Çatalpınar’dan
30 Mart seçimlerinde Ordu nasıl tarih yazdıysa Cumhurbaşkanlığı seçimlerinde de inşallah
Türkiye'de ses getirecek, Türkiye’de önemli bir oy oranı ile destek vereceğine inanıyorum” dedi.
Başkan Yılmaz’ın konuşmasının ardından iftar programı Hacivat-Karagöz oyunlarıyla devam
etti.
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